
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag den 30. oktober 2017 kl. 17.00 på 
Fussingsvej 

 
Deltagere: Kenneth, Sonja, Lene, Linda, Johan, Anita, Dorthe, Kevin, Claus, Jette, Anh Thu, Kristian, 
Anette 
Fraværende: Jette, Dorthe,  
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 
- Dagsorden er godkendt.  
- Henrik deltager i stedet for Dorthe 
- Referat er godkendt og underskrevet 
- Der er studerende med fra Kildegade 
- Der er fundet er forældrerep. fra Kildegade 

 
2. Orientering 

 
a) Ansættelser 

- Der er ansat to sekretærer. Tatiana er på Lindvigsvej, Tanja på Fussingsvej. Der er 
ligeledes ansat en ny administrativ leder Mette.  

- Dorthe har fået nyt job og stopper pr. 1/12. Hun skal være skoleleder på Rask Mølle. 
Der kommer besked ud om ansættelsesudvalg. Vi forventer at have en ny ansat 1/1 
2018.  

- Der er ved at blive ansat lærer og en pædagog primært til Kildegade 
 
b) Hvad prioriterer skolen (økonomisk)? 

- Der er blevet skabt et råderum. Der bliver indkøbt computere til personalet. 
Personalets PCér kommer til at indgå i elevnormeringen. Vi skal tilstræbe at sikre en 
fordeling af PCérne i alle lokaler, så eleverne kan få deres præsentationer op.  

 
c)  Møde med naboer 

- Der har været møde. Bålhytten bliver flyttet ud til vejen. Kommunen betaler dette. Der 
er aftalt 4 årlige møder.  

 
 
 

http://horsens.dk/Borgerinfo/BoernOgUnge/Skole/Skolestart ny/Horsensbyskole


d) T2 undersøgelsen 
- Det er et rigtig fint resultat. Vi ligger et godt stykke over kommunegennemsnittet. 

Super fint resultat. Der har været forskellige tiltag, der har virket.  
 
 
 

3. Nyt fra elevrådet 
Rema regler: Man går 2-4 sammen. Man skal smide affald i skraldespanden. Man skal købe 
sundt. Eleverne skal være gode til at italesætte reglerne overfor hinanden. 

- Man er i dialog med Claus (købmanden), han vil gerne støtte op omkring regelsættet.  
- Man vil tage det op på morgensamling og evt. hænge plakater op.  
- Man mangler koste – An THU og Kristian kontakter Johnny 
- Placeringen af elevrådsmøderne er gode at have kort tid før bestyrelsesmøder.  
 

4. Skolepatrulje 
a)  Drøftelse af hvordan skolepatruljen ”belønnes” 

- Der er forskellige udgangspunkter på matriklerne. Da der er flere, der står på 
Fussingsvej.  

- Anette undersøger, hvordan det foregår på Fussingsvej. (Dorthe og færdselslæren), og 
vender tilbage til bestyrelsen.  

 
5. Input til principper Proces med input. Ledelsen fremlægger, og udvalgsmedlemmerne 

kommer med input.  

 Forældresamarbejde: Der skal arbejdes med et nyt dokument, og med input skal 
der laves et nyt dokument. Dette tages op igen.  

 A: Der mangler generelle forventninger til alle forældre. Der er store forventninger 
til kontaktlærerrollen.  

 B: Lidt mere luft, ikke så kompakt. Forslag om at det skal renskrives/startes forfra.  

 Henrik og Anette laver et udkast, der sendes ud inden næste bestyrelsesmøde.  
 

6. Fælles arrangement v. Kevin 
- Kevin har lavet et udkast i PPT, som bestyrelsen gennemgik.  
- Der skal være noget, der trækker folk til 
- Godt at gøre god reklame for skolen 
- Fællesskabet skal være det, der trækker, dette viser forældreopbakning 
- Man kan fra eleverne i overbygningen godt se, der skal ske noget nyt 
- Der kan arbejdes med en form for belønning 
- Ledelsen vil se på, hvordan og i hvilket omfang personalet deltager 
- Omdrejningspunktet skal være HBS 
- Der blev nedsat et udvalg, der vil lave et mere konkret udkast til næste gang: An Thu, 

Christian, Kevin, Claus og Sonja 
 
 

 
 



7. Evt. 
- Hvordan arbejder vi med synlighed i forhold til rekruttering til 0. klasserne.   

 
8. Henvendelser (Gensidig orientering – eleverne deltager ikke)  

 

 Klassestørrelser 
 
Punkter til næste gang: 

- Oplæg om Byskolefestival 
- Klassedannelse/størrelser  
- Tilbagemelding vedr. skolepatrulje 

 
 

 


